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   Zápis 
 

z 28. zasedání zastupitelstva obce Libníč, konaného dne 16. 08. 2021 
 

Přítomni: Petr Uhlíř, Daniel Průša, Milan Pouzar, Jášová Zdenka, Petr Klabouch, Jiří Klimeš, Josef 
Štícha 
Omluven: 0 
Neomluven: 0 
 
 V 18:02 hodin – zastupitelstvo zahájil starosta Petr Uhlíř. Přivítal 28 občanů z řad veřejnosti. Starosta 
obce konstatoval, že na zasedání je přítomno, dle prezenční listiny, 7 členů zastupitelstva a 
zastupitelstvo je usnášení schopné.  
 
Starosta obce Petr Uhlíř navrhl zapisovatele Denisu Tischlerovou. Jako ověřovatelé se nabídla Zdenka 
Jášová a Milan Pouzar. 
Návrh usnesení 
ZO jmenují zapisovatelem Denisu Tischlerovou a ověřovateli zápisu Zdenku Jášovou a Milana 
Pouzara. 
hlasování 
PRO –  7 PROTI – 0  ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení č. 1 bylo přijato 
 
Starosta obce Petr Uhlíř navrhl zastupitelům obce program 28. zasedání ZO.  
 
Návrh sjednoceného programu: 
1. Kontrola dodržení úkolů z 27. zasedání ZO 
2. Rozšíření MŠ a ZŠ v Libníči 
3. Různé  
4. Diskuze 
 
Návrh usnesení 
ZO schvaluje program 28. zasedání. 
hlasování 
PRO –  7 PROTI – 0  ZDRŽEL SE – 0  
Usnesení č. 2 bylo přijato 
 
1. Kontrola dodržení úkolů z 27. zasedání ZO 
Starosta prošel jednotlivé body z 27. zasedání ZO, doplnil, že zápis ještě není hotov. 
 
2. Rozšíření MŠ a ZŠ v Libníči  
Starosta informuje přítomné o situaci ohledně školy/školky. Bohužel už nyní kapacitně nestačí a do 
budoucna, vzhledem k plánované výstavbě cca 70 domů, bude situace ještě horší. Byla řešena půdní 
vestavba v budově školy, na kterou je hotové stavební povolení, bohužel žádost o poskytnutí dotace 
nám nebyla schválena a o dotaci budeme žádat znovu. Starosta sdělil, že se již rok a půl řeší výstavba 
ZŠ. Zastupiteli byl schválený odkup pozemku u školy, který již proběhl v červenci, který je určen 
k výstavbě školy. Starosta sdělil, že plánovaná výstavba je pro první stupeň + rozšíření MŠ. Nová 
přístavba by měla mít 3 třídy MŠ a zázemí pro ZŠ, třídy ZŠ budou ve staré budově. Požadavky na školu 
a další nutné věci byly konzultovány s obcemi, které takovouto výstavbou prošly a s dalšími úřady, 
které mají zákonné požadavky na zázemí. S ředitelkou p. Ambrožovou bylo konzultováno, jaké zázemí 
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bude potřeba pro zaměstnance – učitele, kuchaře atd. Požadavky do projektové dokumentace k VZ 
byly konzultovány na MM ČB a dalšími institucemi. Nyní proběhlo výběrové řízení na PD, která má 
celkem 5 fází. Náklady na zpracování PD jsou cca 2 mil Kč vč. DPH. Na 27. zasedání ZO proběhlo 
jednání ohledně PD, kdy zastupitelé zamítli zadání této PD. Zastupitelé Pouzar, Klabouch, Průša sdělili 
na 27. zasedání ZO, že nemají dostatek informací a chtěli by znát názor občanů, proto bylo svoláno 
28. zasedání ZO, kde budou přítomni občané Libníče.  
Starosta Uhlíř předal slovo starostovi obce Adamov Petrovi Schickerovi, který je zároveň předseda 
DSO POD BABOU. Informuje o tom, že pro nedostatek míst s námi ZŠ Rudolfov spádovou smlouvu 
neuzavře, přestože byla rozšířena o 3 třídy. Pan Schicker měl několik jednání ohledně spádovosti i 
v jiných školách, bohužel jednání jsou neúspěšná. Nátlak rodičů na starostu je už také neúnosný, 
protože ZŠ Rudolfov dala i všem okolním obcím výpověď o spádovosti a nyní obce nemají kam děti 
umístit. Nehledě na to, že každá obec si nemůže dovolit postavit školu, protože na to nemají 
prostory. Obec Adamov nyní staví víceúčelovou budovu, důvodem pro novou stavbu je, aby stávající 
budova úřadu byla využita pro rozšíření MŠ, protože kapacitně stávající školka je malá. Dále sdělil, že 
okolní obce v DSO POD BABOU rády uzavřou spádovost do ZŠ Libníč. Starosta Uhlíř sdělil, že 
zastupitelé se nejvíce obávají zvýšení dopravy v obci, na což reagovali občané, že pokud rodiče budou 
bydlet v obci, tak děti většinou budou vodit pěšky do školy/školky, pokud budou ve škole/školce 
umístěné děti z okolních obcí, tak doprava nebude o tak moc horší, nehledě na to, že pokud je v obci 
plánovaná výstavba pro cca 70, tak doprava se zvýší v každém případě. Ředitelka MŠ Libníč p. 
Ambrožová sdělila, že za poslední rok je školka plná a není možné již přijímat další děti z Libníče. 
Momentálně by nebyl problém naplnit další třídu. Zastupitel Pouzar se obává toho, že pokud se nyní 
zaplatí PD, tak PD potom může zůstat v šuplíku a nemalé finance, které na to budou vynaloženy, 
budou „vyhozeny“. Dále zmiňuje, že obecní rozpočet je cca 10 mil. a náklady na výstavbu školy je 
několikrát vyšší. Starosta Uhlíř zmínil, že obce jsou pro banky nejlepšími klienty, proto obce mají 
nulový nebo téměř nulový úrok a bez investic není možné plánovat rozvoj obce. Všude na školeních 
všichni doporučují, aby obce nyní investovaly obzvlášť do škol/školek a obecního majetku. Náklady na 
stavebnictví se budou nadále zvyšovat. Obec bude žádat o dotaci z EU, která by měla hradit 95% 
nákladů na školu, ale je nutné to řešit neprodleně, protože obec musí zajistit PD, která je na několik 
měsíců a zajistit stavební povolení, bez čehož není možné o žádnou dotaci žádat a už nyní je to 
v časovém presu. Zastupitel Průša, Klabouch, Pouzar, Štícha sdělili, že nemají dostatek informací a že 
nevěděli o tom, že se plánuje výstavba školy/školky.  Místostarosta si vzal slovo a sdělil, že si jsou 
všichni zastupitelé vědomi toho, že pozemek, který se kupoval v červenci, je určený k postavení 
školy/školky. Výstavba školy/školky je řešena minimálně rok na téměř každém zastupitelstvu obce. Je 
překvapen reakcí ze strany zastupitelů, kteří tvrdí, že o tom neví. Zastupitel Průša se dotazuje 
starosty Adamova p. Schickera, zda by se DSO POD BABOU nebo obce Hůry, Adamov, Jivno nemohly 
podílet na financování PD, která bude stát cca 2 mil. vč DPH. Starosta Schicker sdělil, že to nelze, že 
zřizovatel bude obec Libníč a nelze to takto financovat. Dále zastupitel Průša navrhl, aby zřizovatelem 
bylo DSO POD BABOU, načeš starosta Adamova sdělil, že obec Libníč by majetek obce tzn. stávající 
budovu školy/školky a nově koupený pozemek musela dát do DSO, protože nemůže být část obce a 
část DSO. Zároveň starosta Adamova – Schicker potvrdil, že podepsáním smlouvy o spádovosti 
nezaručuje to, že děti z Adamova budou chodit do nové školy v Libníči.  Obce z DSO POD BABOU by 
měly podepsanou smlouvu o školském spádovém obvodu. Dále zastupitel Průša několikrát sdělil, že 
chce, aby o tom, zda PD ke stavbě školy dělat nebo nikoliv rozhodli občané obce, aby se vyjádřili 
v referendu, které ale nechce zařizovat a nechce mít zodpovědnost za to, že bude souhlasit se 
zpravováním PD za cca 2mil. Místostarosta nechápe reakci zastupitele Průši, proč by nemohl o tom 
rozhodovat, vždyť je zastupitel obce a byl zvolen občany obce, tzn., že zastupuje občany a ti mu dali 
důvěru v rozhodování, nehledě na to, že zastupitelé rozhodovali o koupi pozemku od zastupitele =za 
2,5 mil. Kč a o koupi vepřína za 3 mil. Kč a to nebyl problém a nyní, když se má uhradit PD na 
výstavbu školy za 2,1 mil. Kč, tak nyní problém je. Na tomto veřejném zasedání je přítomno cca 30 
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občanů obce, kteří jsou pro variantu, aby škola/školka byla postavena. Zastupitel Průša by chtěl mít 
na zasedání i starší občany obce, že mladé rodiny s dětmi nejsou dostačující. Dále zastupitel Průša 
několikrát vyzval místostarostu, aby bylo vyhlášeno ve veřejném rozhlase pozvání občanů na 
zasedání zastupitelstva obce – aby se občané mohli vyjádřit k tématu výstavby nové školy. 
Místostarosta mu tedy navrhl, aby si obešel občany obce a udělal si vlastní průzkum, kdo má zájem o 
školu/školku a kdo ne. Zastupitel Průša toto dělat nebude.  
Mezi občany a zastupiteli proběhla diskuze ohledně výstavby školy a uhrazení nákladů na PD.  
Starosta diskuzi ukončil s tím, že zastupitelům byly poskytnuty úplně všechny informace, které již byly 
několikrát sděleny a celkové náklady na výstavbu budovy nebudeme vědět, pokud nebude udělána 
PD a sdělil, aby si to všichni zastupitelé promysleli a na dalším ZO, bude výstavba dořešena. Dále 
sdělil, že na příštím ZO pozve všechny občany obecním rozhlasem. Místostarosta sdělil, že všechny 
argumenty jim byly sděleny, názory občanů také vč, starosty Adamova a předsedy DSO POD BABOU. 
Pro zastupitele Průšu to stále není dostačující, chce, aby toto rozhodli občané, a ne on jako zastupitel. 
 
3. Různé 
V bodě nebylo nic řešeno. 
 
4. Diskuze 
Osvětlení a stezka 
Občan se dotazuje ohledně osvětlení a stezky směrem na Hůry, zda někdy do budoucna jsou v plánu. 
Starosta sdělil, že ano, je to však další investice, mělo by to být v souvislosti s novou komunikací, 
která povede nad hřbitovem. 
 
Zpomalení rychlosti na začátku obce 
Občan se dotazuje, zda by mohlo být na začátku nějaké řešení. Starosta již řešil, zda by bylo možné 
udělat ostrůvek – nelze, nelze ani udělat příčný práh. Starosta sdělil, že v rámci stezky pro pěší 
bychom mohli zkusit udělat přechod.  
Zastupitel Pouzar sdělil řešení, které bylo v Němčicích, kdy provoz zpomaloval semafor, který se 
červeně rozsvítil, pokud někdo jel více jak 50km/h.  
 
Zasedání zastupitelstvo bylo ukončeno 19:31. 
 
Zápis byl vyhotoven dne 11. 08. 2021 
 
Zapisovatel   Denisa Tischlerová   ………………………… 
 
 
Ověřovatel   Zdenka Jášová  ………………………… 
    
   Milan Pouzar  ..………………………. 
 
Starosta obce  Petr Uhlíř  …………………………. 
 
Razítko obce 
 


